
Garcia: Dobra pierwsza połowa
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Bramka Lameli nie wystarczyła choćby do remisu z Chelsea. Giallorossi

przegrali 1-2 z zespołem Mourinho na zakończenie tourne po Ameryce

Północnej. Wywiadu pomeczowego udzielił trener Romy, Rudi Garcia. 

 

- Rozegraliśmy dobrą pierwszą połowę, z dobrym posiadaniem piłki i kilkoma

dobrymi akcjami ofensywnymi. W drugiej połowie, również z powodu wielu zmian w

Chelsea, nie graliśmy tak jak w pierwszej. Wymienili wielu graczy i byli bardziej

świeży fizycznie, jednak gdy jest się zmęczonym, trzeba więcej przytrzymywać

piłkę. Według mnie to był problem drugiej połowy.

 

Strootman rozgrywającym?

- Może grać wszędzie na środku boiska. Dziś De Rossi i Pjanic nie czuli się dobrze,

więc rozwiązań nie było wiele: Strootman, Florenzi i Bradley rozegrali dobry mecz.

W drugiej połowie wszyscy mieli problemy.
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